



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ALSHAMEKHA FOR REALESTATE AND FINANCIAL INVESTMENTS Date: 14-03-2023 02:10:07 PM Subject: The date of the regular general assembly meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشامخة للاستثمارات العقارية والمالية التاريخ: 2023-03-14 02:10:07 PM الموضوع: موعد اجتماع الهيئة العامة العاديه</p>
<p>We would like to inform you that the date of 4/27/2023 has been approved as a date for the regular general assembly meeting by the Companies Control Department instead of the date 4/13/2023 initially set previously.</p>	<p>نود اعلامكم بأنه تم اعتماد تاريخ 2023/4/27 كموعدا لاجتماع الهيئة العامة العاديه من قبل دائره مراقبه الشركات بدل من الموعد 2023/4/13 المحدد بشكل مبدئي مسبقا</p>
<p>14-03-2023</p>	<p>14-03-2023</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: khaled.mohammad khaled al ulaimi</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: khaled.mohammad khaled al ulaimi</p>